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 Oslospeiderne av Norges Speiderforbund 

 REFERAT HALVÅRSMØTE 2023 
 Det var 15 speidergrupper med 38 deltakere �l stede, inklusive kretsstyret, sekretær og 
 vekstkonsulent. Kretsleder ønsket velkommen �l alle de fremmø�e. 

 1.  Kons�tuering 

 1.1.  Godkjenning av innkalling 
 Akklamasjon 

 1.2.  Godkjenning av representanter 
 Akklamasjon 

 1.3.  Valg av ordstyrer 
 1.3.1.  Forslag �l ordstyrer er Iver Aage Iversen 

 1.4.  Valg av referenter 
 1.4.1.  Forslag �l referent er kretssekretær Anne Catrine Asak 

 1.5.  Valg av tellekorps 
 1.5.1.  Tale Nordby Hvenekilde, Nordstrand speidergruppe 
 1.5.2.  Jan-Erik Kihlgren, Bryn og Tåsen speidergruppe 

 1.6.  Godkjenning av saksliste 
 Akklamasjon 

 1.7.  Godkjenning av forretningsorden 
 Akklamasjon 

 1.8.  Valg av to medlemmer �l å undertegne protokoll 
 1.8.1.  Kasper Storm Hanssen, Bygdøy speidergruppe 
 1.8.2.  Guro Rasmussen, 7. Oslo Kanaljene speidergruppe 
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 2.  Terminliste for 2024  -  se forslag �l terminliste i sakspapirene 
 Forslag �l terminliste ligger i sakspapirene, så kretsstyret lurer på om det er noen som ønsker 
 noen arrangementer i �llegg eller er det noen som ønsker å �erne noen arrangementer? 
 138:  Det hadde vært veldig fint om noen kunne ta�  på seg ansvar å arrangere et pe�reff. 
 Det er vi helt enige i, men hvis ingen tar på seg de�e ansvaret, så skjer det heller ikke noe. Vi 
 har ha� de�e oppe på ulike samlinger �dligere, og vi synes det hadde vært veldig hyggelig 
 om noen kunne ta på seg ansvaret for et peffarrangement for fellesskapet. 
 137:  Jeg vil bare kommentere trinnkursene som står  oppført i terminlisten. De står ikke 
 oppført med hvilke trinnkurs som skal arrangeres. De�e er fordi vi ønsker å få en 
 �lbakemelding fra gruppene hvilke trinnkurs som det er mest behov for. Vi sendte ut en 
 spørreundersøkelse på de�e, men fikk få svar. Vi ber om at det på neste samling kommer 
 flere konkrete ønsker fra gruppene på de�e. 
 158:  Vi ønsker at informasjonen om de ulike kursene  legges ut så raskt man har de�e klart. 
 For oss blir det li� sent å få beskjed om de�e i januar, når terminlisten vedtas i desember. 
 137:  Da må vi finne en måte å få denne informasjonen  �dligere på. 
 Det var ikke mange som svarte på undersøkelsen som ble sendt ut, kun 5-6 grupper. Av dem 
 var det omtrent halvparten som ønsket trinn én og to, noen også trinn tre. 
 137:  Sam�dig som vi prøver å lage kurs for kretsen,  samarbeider vi også med Follo, Romerike 
 og andre kretser i nærheten, for å lage et så helhetlig kurs�lbud som mulig. Det betyr at man 
 kanskje må dra på kurs på Krakos arrangert av Romerike. 
 Oppfordringen er herved gi� �l alle �lstedeværende grupper, si i fra �l Kje�l snarest på hva 
 dere ønsker av kurs. Kretskontoret med kretssekretær kan administrere de�e. 

 VEDTATT TERMINLISTE FOR 2024 
 Måned  Dato  Arrangementer  Ansvarlig 
 Februar  17 januar  Ekstraordinært kretsting  Kretsstyret 
 Mars  11 mars  Årsmøte  Kretsstyret 

 Sosial Pefftreff  Avhengig av om vi får arrangør 
 April  20-21 april  Ridderturnering  Kretspatrulje Sentrum, Oslo FA 3. korps 

 26-28 april  Patruljeførerkurs  Ledertrenerne 
 Mai  4-5 mai  Kretskonkurranse  Kretspatrulje Vest, Ullern speidergruppe 

 13 mai  Gruppeledersamling  Flyttet til 15. september 
 24-26 mai  Trinn kurs  Ledertrenerne 

 Juni/Juli/Aug. 
 September  Roverarrangement  Roverombudet 

 19 september  Sosial lederkveld /Gr.saml.  Kretsstyret 
 13-15 sept.  Patruljeførerkurs  Ledertrenerne 

 Oktober  12-13 oktober  Speiderhytteturen  Kretspatrulje Sør 
 10 oktober  Trinn 0 dag 1  Ledertrenerne 
 17 oktober  Ledersamtale og Donsaften  Ledertrenerne 
 18-20 okt.  Trinn kurs  Ledertrenerne 

 November  21 november  Halvårsmøte  Kretsstyret 
 Desember  02 desember  Nissefest  Kretspatrulje Øst, 7. Oslo speidergruppe 
 Terminlisten 2024 er vedta� med akklamasjon. E�er valg, se punkt 5 under, endres 
 gruppeledersamling 12. februar �l ekstraordinært krets�ng 17. januar. 
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 3.  Budsje� for 2024  -  se forslag �l budsje� i sakspapirene 
 Hovedgrunnen �l at kretsstyret har ku�et i budsje�et er på bakgrunn av de inntektene vi har. 
 Som mange andre kretser, sliter også Oslospeiderne med færre medlemmer hvert år. 
 Dri�s�lskuddet som er hovedinntekten baserer seg på antall medlemmer og det er på 
 bakgrunn av at denne stadig minker at man har valgt å redusere kostnadene. Man ønsker et 
 budsje� som ikke har alt for høyt nega�vt resultat. Det er slik nå at vi har nesten 70.000,- 
 mindre i inntekter, ser man på de historiske tallene så har de�e gå� ned hvert eneste år. Vi 
 har spart inn en del allerede ved at man ikke lenger leier lokaler. Det kommer også noen 
 �lleggskostnader i 2024 som speider�ng og speider- og roverforum. Vi har også gjort en jobb 
 med speiderhy�ene som gjør at de nå stort se� finansierer seg selv. Vi fikk bevilget penger 
 fra Sparebanks��elsen �l å oppgradere dohuset. De�e gjør at utleietallene forhåpentligvis vil 
 komme �l å øke mer fremover. 

 137:  Vi ser at budsje�et �l kurs og ledertrening  er ku�et, så vi lurer på hva kretsstyret har for 
 planer for oss? 
 Kretsstyret tenker at de�e kan løses med egenandeler for de som skal delta. Vi bruker 
 dessverre mer penger enn det vi får inn. Fjorårets budsje� kan godt brukes et par år �l, men 
 da vil vi nærme oss grensen for hva vi har av midler �l av disposisjon. Så for å tenke li� på 
 frem�dige generasjoner, så bør vi allerede nå se�e bremsen på, hvis vi ikke får mer penger 
 inn. Det betyr at noe av det som arrangeres må koste noe. Det å fortse�e med å kjøre stort 
 underskudd år e�er år, gjør at man �l slu� kommer i en situasjon med nega�v egenkapital. 
 På bakgrunn av de�e signaliserer kretsstyret at pengene som brukes må noe ned, slik at vi 
 kan drive langsik�g med tanke på frem�dige speidere i Oslo. 
 137:  Hvis egenandeler skal være en del av inntektene,  bør ikke disse inn på inntektssiden i 
 budsje�et? 
 Det kunne vi ha gjort, men har ikke sa� opp de�e, da det vik�gste var å signalisere at man 
 fremover bør ku�e i kostnadene for å kunne drive langsik�g. 
 137:  Hva synes kretsstyret kan være en fornu�ig egenandel  på kurs? Vi kan fort bruke opp 
 mot 5000,- kr på et kurs med 20 deltakere. 
 Hva man eventuelt tar i egenandel er avhengig av kostnadene på kurset. Klarer man å holde 
 lavere kostnader, blir kurset billigere eller gra�s. 
 81:  Kan man ikke ta med sin egen mat på kurs? Hvis  man tar med brødmat og for eksempel 
 pølser man kan grille, så har man jo løst matproblemet. 
 Kretsstyret synes det er et godt forslag. U�ordringen er at man i kretsens budsje� må bruke 
 noe mindre penger. De�e er jo li� opp �l hva speidergruppene tenker også. En eventuell 
 egenandel må i hvert fall være noe mindre enn andre kretser. 
 138:  Har kretsen tenkt på noen andre type inntekter?  Det er jo synd hvis noen grupper ikke 
 tar seg råd �l å sende ledere på kurs. 
 Vi har diskutert mulighet �l å få inn penger via Lo�s��, vi ønsker å sende en søknad for å bli 
 godkjent organisasjon som mo�aker av lo�eriinntekter. De�e kan muligens være noe 
 vanskelig å få, men det er verdt et forsøk. I �llegg har vi søkt li� mer midler enn �dligere, 
 blant annet er det søkt om midler �l neste års Speiderhy�etur. I �llegg vurderer kretsen å 
 selge en av speiderhy�ene som ikke blir brukt for å få inn frisk kapital i kretsen �l videre 
 arbeid. 
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 187:  Jeg tenker at en av de vik�gste oppgavene �l kretsen er å arrangere lederkurs. Jeg har 
 forståelse for kretsens strammere økonomi, men jeg mener at det ikke er på de postene man 
 bør ku�e. Jeg mener det da er bedre å ku�e i arrangementsutgi�er som ikke gir like mye 
 �lbake �l ledelse og unge patruljeførere. 
 132:  Slik jeg ser det, er det to måter å få inn inntekter  på, den ene er med egenandel og den 
 andre er å gjøre noe med kretskon�ngent. Det speiderne betaler består av tre deler, 
 forbundskon�ngent, kretskon�ngent og egen kon�ngent �l speidergruppa. 
 Dessverre er det ikke mulig å gjøre noe med kretskon�ngenten, den er maks av hva den kan 
 være og kan derfor ikke økes. 
 138:  Speidergruppene kunne jo betalt en andel �l  kretsen som et ekstra supplement. 
 Det er mange måter man kan øke egenandelen på, ved betaling på arrangementer og så 
 videre. Det vik�gste kretsstyret ønsker å synliggjøre er at det er lurt å starte nå, slik at inntekt 
 og utgi� balanserer noenlunde med hverandre. 
 132:  De fleste er vel enige i det, men det er greit  å vite hvor regningen skal lande. Jeg er enig i 
 det som blir sagt i at det da er bedre å oppfordre speidergruppene �l å skru opp kon�ngenten 
 som går �l gruppa. Slik at disse midlene videre kan brukes �l å finansiere egenandeler. 
 De�e må ikke tolkes som noe signal på at vi ønsker færre lederkurs eller pe�urs. 
 187:  Tidligere kunne man sende inn informasjon om  antall deltakere som hadde delta� på 
 kurs, �l et sentralt ledd for dere�er å få �lbakebetalt kostnader kny�et �l de�e. Er denne 
 ordningen helt borte? 
 Dessverre er slike ordninger ikke �lgjengelige lenger. Frifond hadde noen kurs, men da er 
 man avhengige av at kurset er godkjent. 
 187:  Slike ordninger bør man jobbe med for å få på  plass igjen på Forbundskontoret. 
 Vekstkonsulent NSF:  De�e var et kjempegodt forslag,  så jeg foreslår at man sender en 
 tydelig bes�lling �l de på Forbundskontoret på de�e. De skal snart ha et styremøte, så de�e 
 er et veldig godt forslag som kunne tas med der. Det kan være at andre kretser har strukturer 
 stående på at gruppene dekker deler av pe�urs, så de�e er også en nærliggende løsning. 
 138:  Vi kan godt betale og vi vil gjerne sende ledere  på kurs, men det som jeg er bekymret for 
 er at noen grupper ikke vil ta seg råd �l de�e. Derfor mener jeg at man bør finne frem �l en 
 økonomisk ordning der man hele �den kan s�muleres �l å sende folk på kurs. Derfor mener 
 jeg at man bør finne en annen ordning enn at man betaler per person for de som skal på kurs. 
 159:  Hvis man tar den summen som ledertrenerne trenger  fra den po�en som fordeles av 
 dri�s�lskuddet �l speidergruppene, så fly�er man på en måte kostnadene ned �l dem. Da 
 kan gruppene dekke igjen de�e tapet, ved å øke kon�ngenten. 
 Det får man nok ikke �l her i dag, men det er jo et innspill for å omdisponere penger. 
 158:  Jeg er enig i at utgi�ene må fordeles og at  man er kostnadsorientert, men det er vik�g å 
 tenke på at speideren ikke er like dyre som idre�en. De�e mener jeg er vik�g at vi 
 oppre�holder. Medlemsavgi� bør ikke være en begrensning for å bli med i speideren. 
 Budsje�et foreslår kun et ku� på kr. 2000,- for ledertrening, så det er ikke snakk om store 
 ku� totalt se�. 
 137:  Hvor kommer egentlig trinnkursene inn i budsje�et? 
 Det er ikke gjort noe med oppse�et på budsje�et i forhold �l �dligere år, men vi noterer 
 gjerne at de�e kan spesifiseres bedre i neste års budsje�. 
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 137:  Det trenger ikke å være en 50/50 fordeling på andeler �l de ulike kursene, vi tar ikke 
 større andel enn det vi trenger. Derimot kommer det et spørsmål om hvordan vi skal 
 vedlikeholde det utstyret som ledertrenerne har for at det skal være enklere for speiderne å 
 komme på kurs. Er det slik at de skal ha eget utstyr for å kunne dra på et kurs, eller skal 
 lederne ha en utstyrsbank med fellesutstyr? 
 Det er en diskusjon man kan ta opp li� e�er hvert, for slikt utstyr bør jo brukes en del. Derfor 
 tenker jeg at det er bedre å skjære ned på det. Jeg mener det er vik�gere at det skal være 
 billigere for folk å delta. 
 117:  Jeg la merke �l at posten for datautstyr (so�ware)  er økt betydelig, hvorfor det? 
 De�e er fordi vi �dligere hadde noen studenter som lagde og dri�et ne�sidene i 3-4 år, 
 nærmest gra�s. Da de ikke hadde mulighet �l å dri�e sidene lenger, må�e vi kontakte en del 
 leverandører for å finne noen �l å overta. De som vi valgte, var de som var billigst av de som 
 sendte inn priser �l oss. Beløpet på kr. 12.000,- er for dri� og vedlikehold av ne�sidene i e� 
 år og innbefa�er blant annet bookingsystemet med betalingsløsning. 
 154:  Jeg savner li� oversikt over balansen �l kretsen,  for jeg lurer li� på hvor man tar 
 underskuddet fra? 
 Kretsen har god likviditet, av annen egenkapital så ligger den på ca. 1,2 millioner. 
 117:  Bruker kretsen kostnader på lisenser �l office-pakken  og lignende? 
 Den avtalen vi har er på ca. 1000,- kroner året. 
 132:  Slik jeg leser budsje�et så legges det opp �l  et dri�sresultat på minus 198.000,- og det 
 står da i forhold �l en fri egenkapital på 1,2 millioner. Fortse�er man da seks år �l med 
 samme type budsje�, så er det da tomt. 
 Det er godt oppsummert, det er derfor vi har diskutert de�e i dag og også med tanke på salg 
 av Fjeros og andre inntektsmuligheter. 
 132:  I en slik situasjon bør man se på de postene  i budsje�et der man bruker penger der man 
 ser det gir en form for avkastning. Hvilke arrangementer det er som har størst kostnader vet 
 jeg ikke men jeg tror det ikke er så mye å hente der. Vi er i en budsje�diskusjon og den bør ta 
 for seg realitetene og hva man kan få gjort noe med. 
 Det kretsstyret har forsøkt å gjøre noe med er å øke inntektene i form av flere søknader. 
 138:  Er de�e noe også andre kretser merker, eller  står vi i en særs�lling? 
 Vi er jo heldige, selv om vi er bekymret for at den kommunale stø�en er dårligere. Vi tenker 
 det er naturlig å dreie kretssekretærs oppgaver over på å søke midler mer enn andre �ng. 
 Arbeidsoppgavene er jo økonomi, medlemssystem og det å lime kretsen sammen. 
 Hovedposten i budsje�et er jo lønn og det er ingen hemmelighet, så er arrangementer en 
 mindre bit. Man må ta diskusjonen om budsje�, hvis ikke er det ikke noe igjen om noen år. 
 En kursendring må derfor gjøres, men det er speidergruppene som må bli enige om hvilken 
 kursendring som er lurest. Når kretsstyret nå går av, er det vik�g at de�e blir belyst og ta� 
 med som inngang for det nye kretsstyret. 
 187:  Jeg foreslår å ku�e Speiderhy�eturen ned �l  6000,-, småspeiderarrangementer ned �l 
 kr. 1000,-. Kanskje skal man si at man ikke gir like stor NM-stø�e, slik at posten her kan se�es 
 �l kr 6000,-. Det vil kanskje gi et signal om at man må bremse stø�en �l en del 
 arrangementer. Krets�ng og kretsstyremøter kan også ku�es med en del. 
 Det er derfor kretsstyret kjøpte inn boller i stedet for pizza �l møtet i dag, men vi synes det er 
 li� synd, fordi vi ønsker å vise at vi se�er pris på dere. 
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 148:  I gamle Østmarka krets, tok deltakerne med seg sin egen grøt �l arrangementet. Gjør 
 man de�e, spares jo hele kostnaden �l Nissefesten. 
 Kretsstyret overlater den bestemmelsen �l neste arrangør av Nissefesten. 
 Vekstkonsulent NSF:  Jeg er jo den eneste her som ikke  er i kretsen, men jeg vil gjerne påpeke 
 er par �ng. Grunnen �l disse ku�ene er jo tap i medlemsmasse og det er vik�g å sende 
 signaler om kostnadsku�. Men det finnes kretser i Norge som har medlemsvekst og jeg er 
 ansa� for å få �l medlemsvekst. Ser man sånn på det, er det jeg som er medisinen her, så jeg 
 tenker man bør ha flere som meg og komme i gang med jobben skikkelig. Det store 
 spørsmålet er hvordan Oslo krets kan få langt flere medlemmer. Vi tenker da flere hundre 
 over flere år, slik at Oslo krets kan få en ansa� på full�d. Da bør man s�lle seg spørsmålet 
 som flere burde s�lle, nemlig “hva gjør de kretsene som får �l de�e?” Jeg har derfor en 
 oppfordring, og det er å se�e ned et utvalg som sier at “vi skal lære av de som har få� �l 
 de�e”. Det er nok en del ubehagelige sannheter, blant annet bør man snakke med Vesterlen. 
 Det kan være en stygg karamell å svelge for mange. Follo krets har også få� �l en del 
 medlemsvekst. Dessverre er det nok ikke noen langsik�g løsning på de�e, før man får snudd 
 medlemsveksten i en kra�ig oppadgående kurve. 
 Kretsstyret takker for godt innspill. 
 132:  Dessverre skjer ikke slik medlemsvekst over na�en,  de to største kostnadene i budsje�et 
 er jo lønn og revisjon. Slår man sammen to kretser eller flere, vil trolig disse kostnadene falle. 
 Så i hvilken grad har man sondert terrenget og vurdert å utvide Oslo krets, er man i det hele 
 ta� inne på tanken? 
 For de som følger li� med på det som foregår i Norges Speiderforbund og som har gjort det 
 de siste 25 årene, så kommer denne diskusjonen med ujevne mellomrom. Det er ikke lenge 
 siden regionreformen ble vraket. Det å ku�e kretsleddet var oppe på krets�ng i Geiranger, 
 det å bare ha grupper som er stemmebere�gede i krets�ng for å �erne kretsen som et lite 
 fora er også foreslå�. Men alle disse forslagene har bli� skrotet. Jeg tror nok det vil komme 
 en ny diskusjon om de�e i frem�den, men u�ordringen er at når man plutselig må ha med 
 flere kommuner å gjøre, så blir det også mer å gjøre. Man vil kunne spare noe ved å slå 
 sammen flere kretser, men alle kommuner har ulike stø�eordninger og alle har forskjellig 
 regnskap. Disse �ngene hindrer en best mulig effek�v dri�. Inn�l kommunene gjør samme 
 type sammenslåing, så må man da eventuelt kjøre parallelle regnskap og søknader med mer. 
 Vi regner nok med at Norges Speiderforbund om noen år vil ta en ny runde på de�e. 
 132:  Hvis vi ser på terminlisten, så lurer jeg på  hvor mye avhengig er det at vi har 
 kretskonkurranse og Ridderturnering. Jeg er �lhenger av begge deler, men det er jo stort se� 
 det kretsen leverer i �llegg �l kurs. Står de produktene i forhold �l den dri�en som er. Alle er 
 jo enige i at hvis vi hadde ha� dobbelt så mange medlemmer, så hadde vi ha� dobbelt så 
 mye inntekter også, uten noe særlig økning i kostnadene. Vi må kunne tørre å ta diskusjonen 
 om hva kretsen egentlig skal drive med. 
 Ting bør nok endres, alle gruppeledere vet jo at det ikke blir noe mindre administrasjon eller 
 rapportering, men kretssekretærens arbeidsoppgaver kan vinkles mot å søke mer midler, 
 hjelpe �l med rekru�ering, samt andre �ng som speidergruppene kan ha mer ny�e av. 
 132:  Er man villige �l å samarbeide med noen andre  organisasjoner, i Norge si�er man alt for 
 o�e på egen tue. Det er vik�g å kunne lære av andre  . 
 143:  Det var snakk om på forrige samling, at dere  skulle prate med kommunen? 
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 Kretsleder og visekretsleder har pratet med MDG i forbindelse med valget, da de sa� i 
 byrådet. E�er valget må man ta en ny runde igjen. Vi har nå jobbet med å få  deputasjon �l 
 kulturbyråden i Oslo kommune. Vi får dessverre høre fra en del bydeler at vi generelt er for 
 lite synlig i de ulike nærmiljøene. Hvis man ikke er tydelig nok lokalt, så når vi ikke frem. 
 Speidergruppene må ha en te�ere dialog med bydelene og vise synlighet gjennom 
 arrangementer og �lbud, hvis man skal ha sjans �l å nå frem. Kretsen kan gjøre mer, men vi 
 må ha hjelp fra gruppene, for det handler om å samarbeide og gjøre hverandre gode. 
 Når det gjelder budsje�et for 2024, s�ller kretsstyret seg bak forslaget �l 187 om å ku�e på 
 de nevnte fem poster. Vi ønsker da å vedta budsje�et ut ifra de�e. De som ønsker å stemme 
 imot kretsstyrets forslag med nevnte endringer stemmer nå: 

 5 delegater stemte imot forslaget, resten stemte for.  Budsje�et blir da slik. 
 Budsje�et for 2024 er vedta� med flest stemmer og akklamasjon. 

 161:  Nå er budsje�et vedta�, det er derfor jeg har  ventet, men jeg vil oppfordre et ny� 
 kretsstyre på å gå noen runder med poli�kere. Er nåværende byråd mer villig �l å gå for 
 hodefinansiering enn prosjek�inansiering. Sistnevnte krever mye �d, så hvis man kan få �l 
 nye ordninger, så tror jeg det vil kunne gjøre �ng le�ere. Før man eventuelt  vurderer mulig 
 sammenslåing med andre kretser, så må vi vite hvilke stø�eordninger de har per i dag. Har vi 
 noen som har mye mer penger enn oss, så kan det være at de sier at vi må betale mer. Har vi 
 andre som nesten ikke får stø�e i det hele ta�, så vil vi i verste fall må�e betale ut ekstra. 
 De�e vil kunne bli en fryktelig komplisert materie. Det nye kretsstyret bør derfor gå på 
 poli�kere i Oslo med alt som er av muligheter. Ta de�e da opp både med byråden, men også 
 med stø�epar�ene. 
 159:  I samarbeidsavtalen mellom byrådet og stø�epar�ene  nå, så har det si�et poli�kere 
 med erfaring fra UngOrg. Det står i samarbeidsavtalen der at de vil øke �lskudd �l 
 frivilligheten og at de�e skal økes som dri�s�lskudd og ikke prosjektmidler. Ingen�ng er 
 foreløpig tallfestet, så hva de�e vil utgjøre er vanskelig å fastslå. 
 154:  Det kan være verdt å nevne at nåværende byråd  har en for�d som speiderfar. 

 4.  Innsendte saker. 
 Ingen forslag �l saker kom inn. 

 5.  Valg 
 Kretsstyret informerte i �or på krets�nget at vi ikke har noen valgkomite og har kommet 
 med forslag for å få et ny� kretsstyre på plass. Det er slik nå at hele kretsstyret er på valg. 
 Vi har sondert terrenget og vi har ikke få� noen henvendelser fra folk som har lyst �l å 
 si�e i styret. På bakgrunn av de�e har vi sa� opp et punkt der vi må vedtektsfeste noe 
 annet hvis vi skal ha et kretsstyre. Det å ha et kretsstyre med mindre enn fire mennesker 
 er vanskelig. 
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 5.1.  Kretsstyret deler delegatene opp e�er den kretspatruljen de �lhører for å diskutere 
 følgende spørsmål. 1. Hvorledes løser vi det å kunne få fire personer inn i et ny� 
 kretsstyre? 2. Er det slik at hver kretspatrulje må s�lle med en representant hver?  3. 
 Er det andre modeller som kan brukes for å få et ny� kretsstyre på plass? E�er en 
 god diskusjon hadde kretspatruljene følgende �lbakemeldinger: 

 Kretspatrulje sør -  Vi tenker at gruppelederne innad  i de ulike kretspatruljene må 
 komme sammen og få nummerert en kandidat. Kretspatruljen må da innkalle �l et 
 eget møte for sin kretspatrulje for å kunne diskutere de�e. 
 Kretspatrulje sentrum -  Det er ikke enkelt for de  unge å ta på seg slike verv, da de 
 har lite kretsfølelse og kjennskap �l det som skjer. Vi snakket om vik�gheten av 
 patruljeførerkurs og roverring, der man kan møtes på tvers av gruppene. Vi ser at det 
 er et generasjonsskille, det er en u�ordring. Vår kretspatrulje bør også gjøres større. 
 Kretspatrulje øst -  Tidligere var det folk som meldte  seg og som hadde lyst �l å si�e i 
 kretsstyret, det har ikke skjedd nå. Vi foreslår derfor at de som går ut av kretsstyret 
 er neste års valgkomite. De�e er jo noe som angår alle speidergruppene, og ikke 
 bare de som er representert på halvårsmøtet i dag. Vi stø�er forslaget om at 
 kretspatruljene avholder et eget møte for å finne delegater. Vi har også et konkret 
 forslag �l en som kan s�lle �l valg som kretsstyremedlem, de�e er Einar Iversen. 
 Kretspatrulje vest -  Flertallet var for at kretspatruljene  ansvarliggjøres for å finne 
 aktuelle kandidater. Kretsen burde være på Spond og ha undergrupper for gruppene 
 og kretspatruljene. Vi har også et konkret forslag �l en som kan s�lle �l valg som 
 kretsstyremedlem, de�e er Simen Husby. Det var en veldig god ide at en fra hver 
 kretspatrulje er representert i kretsstyret. Det er posi�vt å kunne jobbe mer sammen 
 i kretspatruljen for å bli mer kjent. Det vil le�e arbeidet ved planlegging av de ulike 
 arrangementene i og med at det da allerede er en person som si�er i kretsstyret som 
 er i den aktuelle kretspatruljen som har ansvaret. Vi foreslår i �llegg at 
 roverombudet og ledertrenerne s�ller med en kandidat �l kretsstyret, slik at man 
 le�ere kan få oversikt over alt som skjer både i kretspatruljene og i ombudene. 

 Roverombudet:  Det jobbes for flere roverarrangementer.  Arrangementer for neste år 
 skal fastse�es snart. Det ble nylig arrangert et vellykket arrangement. 
 138:  Det har kommet forslag om å ha et roverarrangement  i �lknytning �l 
 arrangementer som arrangeres av kretsen. 

 Kretsstyret ser at det ikke er mulig å komme frem �l en løsning for et ny� kretsstyre i 
 dag, og e�er en diskusjon har de kommet frem �l følgende løsning: 
 Kretsstyret foreslår et ekstraordinært krets�ng 17. januar. I forkant av de�e må det 
 ha vært avholdt fire kretspatruljemøter som de selv har ansvar for. Til krets�nget må 
 det være avklart hvilke kandidater som kan s�lle som styremedlemmer i kretsstyret. 
 Av disse må det velges en kretsleder og en visekretsleder. Det nye kretsstyret må 
 kons�tueres samme dag. 
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 132:  Jeg synes de�e er et utmerket forslag, men jeg  synes kretsstyret bør utarbeide 
 et kor�a�et skriv, som oppsummerer hva som blir konsekvensen av å ikke lykkes med 
 å finne nye kandidater. Konsekvensen blir at Oslo krets vil være historie. Hvis så skulle 
 skje, så må man vise �l de alterna�ver som finnes. Enten så går kretsen i oppløsning 
 med en diskusjon om kretsens nødvendighet, eller så må kretspatruljene lage en 
 egen krets eller ta med seg sine og finne andre samarbeidspartnere med andre 
 speidergrupper eller kretser. 
 138:  For å få bedre sammensetning i kretspatruljene,  foreslår jeg at Kjelsåsspeiderne 
 fly�es fra kretspatrulje vest �l kretsparulje sentrum. 

 Grunnen �l at kretsstyret har valgt den sammensetningen som er gjort, er at vi har 
 sa� en stor gruppe i hver kretspatrulje, derfor har vi spredt dem på denne måten. 
 Kretssekretær sender ut en oppdatert liste over alle ledere i de ulike kretspatruljene. 
 Følgende personer tar på seg ansvaret for å kalle inn �l møte: 
 Kretspatrulje sør -  Øystein Larsen, gruppeleder Bekkelaget 
 Kretspatrulje øst -  Michelle Rudolph, gruppeleder  7. Oslo Kanaljene 
 Kretspatrulje sentrum -  Michael Heeremans, gruppeleder  17. Oslo Kampianerne 
 Kretspatrulje vest -  Simen Husby, gruppeleder Longship  group, 41. Oslo Ullevål 

 Vekstkonsulent NSF:  Jeg vil på tampen komme med en  liten nyhet som enda ikke er 
 bli� publisert. Det ser ut �l at roverstevnet i Bergen i april også vil invitere 
 roveraspiranter også de som er i troppen. Det vil si at alle 10. klassinger blir invitert. 

 5.2.  Valg av revisor - BDO vedtas. 

 5.3.  Valgkomité - Iver Aage Iversen og Monica Holst går inn i komiteen e�er kretsstyret. 

 6.  Orienteringssaker 

 6.1.  Endring av vedtekter. Grunnen �l at kretsstyret tok med de�e forslaget, var for å 
 bevisstgjøre speidergruppene og sees derfor på som en orienteringssak. 

 6.2.  På bakgrunn av økonomien i kretsen ønsker kretsstyre å selge hy�a Fjeros i 2024. 
 Kretsstyret ønsker å gi denne saken videre �l de som overtar i kretsstyret. Ved å 
 selge Fjeros vil man få frisk kapital inn i kretsen som vil hjelpe kretsen �l å 
 oppre�holde ak�vitetsnivået og forhåpentligvis kunne hjelpe gruppene �l å vokse og 
 utvikle seg. 

 6.3.  Knut Hjelleset kommer opprinnelig fra Sørlandet, men bor nå på Nesodden og er 
 speiderleder i Bjørnemyr speidergruppe. Han ble �dligere i år �lbudt en jobb på 
 Forbundskontoret som vekstkonsulent sammen med Runar André Sørensen. 
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 Hovedfokuset er å jobbe med vekst og rekru�ering. De ser seg om e�er noen som 
 har lyst �l å jobbe med det samme. De jobber for å finne de som viser interesse og 
 lyst �l å gjøre en innsats. Finner de disse, vil de få resonans og hjelp �l å jobbe 
 videre. Det de jobber mest med er rekru�ering og vekst �l bever og flokk. 
 138:  Kan du gi noen eksempler på hva man kan få hjelp  �l? 
 Vi ville spurt det samme spørsmålet �lbake; hva har dere lyst �l å jobbe med? Men 
 det vi har se� i fra andre grupper og kretser, er at de som lykkes med å rekru�ere 
 godt inn i flokken, o�e greier å oppre�holde disse opp i troppen. Åpne møter kan 
 være en vei å gå, det har de gjort mye i andre kretser og i Sverige. De har få� hjelp 
 fra Forbundskontoret �l å spre informasjon både på sosiale medier, på skoler og i 
 lokalaviser vedrørende de�e. Da kan vi hjelpe med mer enn bare å kommunisere 
 det. Vi kan hjelpe med Facebook, vi kan kontakte dem dere ønsker, vi kan lage en 
 pressemelding og snakke med en lokalavis. 
 138:  Kommer dere inn på skoler også? 
 I Oslo vil jeg tro de�e kan gå bra, mens andre steder har det vært u�ordringer 
 kny�et �l de�e. En annen �ng kan være hvis man har mange foreldre-ledere som 
 sier de kan starte en bever-gruppe, men ikke vet hva de skal gjøre. Her har vi noen 
 startprogram som kan fungere både i bever og i flokk. Ikke minst er det lagt �l re�e 
 for et stø�ende miljø rundt ved å kny�e sammen med andre grupper og kretser. 
 O�e er mo�vasjonen det vik�gste og det vi jakter på. Send gjerne en e-post �l meg 
 på:  knut.hjelleset@speiding.no  hvis dere har spørsmål  eller ønsker å ta kontakt. 

 7.  Eventuelt 
 Det var ingen�ng på eventuelt. 

 Krets�nget heves 

 Protokollunderskri�er 

 Kasper Storm Hanssen  Guro Rasmussen 
 Bygdøy speidergruppe  7. Oslo Kanaljene speidergruppe 
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